



ASF 貴州省黔南州平塘県の2村で発生 農業農村部

新浪财经 finance.sina.com.cn 2019-06-20 15:40 来源： 农业农村部

6月20日、農業農村部は、貴州省動物疾病予防管理センターによる確診を経て、平塘県克度鎮落良村頭篷組と通州鎮樂陽村董老組でアフリカ豚コレラ（宮本注：以下『AFS』）が発生したとの中国動物疾病予防管理センターの報告を受け取った。

これまでの時点で、樂良村頭篷組の養豚家のブタ65頭中、24頭が発病し、21頭が病死；樂陽村董老組では、ブタ121頭中、19頭が発病し、15頭が病死した。

<https://finance.sina.com.cn/china/2019-06-20/doc-ihytcerk8172185.shtml>

Ministry of Agriculture and Rural Affairs: African swine fever epidemic in Pingtang County, Qiannan Prefecture, Guizhou Province

Sina Finance finance.sina.com.cn 2019-06-20 15:40 source: Ministry of Agriculture and Rural Affairs

On June 20, the Ministry of Agriculture and Rural Affairs received a report from the China Animal Disease Prevention and Control Center, after diagnosed by the Guizhou Provincial Animal Disease Prevention and Control Center, the African Swine Fever has occurred at the Doupeng Group of the Luoliang Village in Kedu Town, and the Donglao Group in the Leyang Village of Tongzhou Town both in Pingtang County.

Up to now, some farmers in the Doupeng group of the Luoliang Village have stored 65 pigs, with 24 diseases and 21 deaths at farmers in the Donglao group of Leyang Village have 121 pigs, 19 diseases and 15 deaths.

..... 以下は中国語原文

农业农村部：贵州省黔南州平塘县发生非洲猪瘟疫情

新浪财经 finance.sina.com.cn 2019-06-20 15:40 来源： 农业农村部

6月20日，农业农村部接到中国动物疫病预防控制中心报告，经贵州省动物疫病预防控制中心确诊，平塘县克度镇落良村斗篷组和通州镇乐阳村董老组发生非洲猪瘟疫情。

截至目前，落良村斗篷组部分养殖户存栏生猪65头，发病24头，死亡21头；乐阳村董老组部分养殖户存栏生猪121头，发病19头，死亡15头。